
Bankommittén verksamhetsberättelse för 2020 

Arbetet att fortsatt underhålla och utveckla vår banan kommer att 
styras och samordnas från bankommittén som bildades 2020 under 
ledning av Håkan Lindgren som ordförande.  

Följande åtgärder har genomförts under 2020. 

• 300 ton sand dressades ut under sensommaren på samtliga 
fairways. 

• Slipers har tagits bort kring våra gångvägar på hål 1,2,4,7,8 
och hål 16.  

• Gångvägar har på hål 1,2,4,7,8,10 och 16 har fräschats upp 
med nytt material. 

• Ny trappa på gul tee hål 2. 
• Rotbeskärning runt ett antal greener samt längs med 

skogskanter och intill fairways. 
• Provisorisk städdag genomfördes på hösten kring 

klubbhusområde hål ett och hål nio. 
• Samtliga mattor byttes ut på rangen, alla bollar byttes ut mot 

nya bollar med LG-logga. 
• Belysning på rangen har monterats. 
• Genomfört vertikalskärning av fairways. 
• Luftning av samtliga fairways, tees och greener efter 

stängning. 
• Skadade granar mellan hål 10 och 17 har tagits ner av 

kommunen. 
• Vänster tee på hål 5, gul och röd, har renoverats. 
• Vit tee på hål 16 har lyfts och jämnats till. 
• Vi har införskaffat tre nya maskiner till säsongen 2021. Vält, 

bunkerkratta och en djupluftare. 
Under 2021 har vi aktiverat arbetet med information om banstatus 
på hemsidan under "Klubben/Bankommitté". Gå gärna in där och 
titta för aktuell information. 

Håkan Lindgren 
Ordförande 

 


